

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 24-03-2025 11:09:55 AM Subject: موعد اجتماع هيئة عامة غير عادي</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: AM 11:09:55 2025-03-24 الموضوع: موعد اجتماع هيئة عامة غير عادي</p>
<p>Resolution no. (50\2025) The BOD resolved to approve to recommend to the General Assembly of JPMC shareholders in its extraordinary meeting to be held on Monday 14.04.2025, immediately after the ordinary general assembly meeting to approve the following: Increasing the company's capital by capitalizing JD (52,500,000) (Fifty-two million and fifty hundred thousand Jordanian dinars) of the carried forward profits mounting to JD (1,333,404,000) million; i.e. 21.21% of authorized, subscribed and paid up capital and to distribute them as bonus shares to the shareholders so that the authorized, subscribed and paid up capital will become JD (300) million (Three hundred million Jordanian dinars) and that: To amend Article (7) of JPMC's Memorandum of Association and Article (7) of JPMC's Article of Association which currently read: "The Company's capital: The Authorized, subscribed and paid-up capital of the company shall consist of JD (247,500) million (Two hundred and forty-seven million and five hundred thousand Jordanian dinars) divided into Two hundred and forty-seven million and five hundred thousand Jordanian dinars shares of one Jordanian dinar each." It will read as: "The Company's capital: The Authorized, subscribed and paid-up capital of the company shall consist of JD (300) million (Three hundred million Jordanian dinars) divided into Three hundred million shares of one Jordanian dinar each."</p>	<p>أ القرار رقم 2025/50 قرر مجلس الإدارة الموافقة على التوصية للهيئة العامة لمساهمي شركة مناجم الفوسفات الأردنية المساهمة العامة المحدودة باجتماعها غير العادي المنوي عقده يوم الإثنين الموافق 2025/4/14 مباشرة بعد اجتماع الهيئة العامة العادي بالموافقة على ما يلي: زيادة رأسمال الشركة عن طريق رسملة ما مقداره (52.500.000) دينار أردني (اثنان وخمسون مليوناً وخمسمائة ألف دينار أردني) من رصيد الأرباح المدورة والبالغة (1.333.404.000) دينار أردني وتشكل ما نسبته 21.21% من رأس المال المصرح والمكتتب به والمدفوع وتوزيعها كأسهام مجانية على المساهمين ليصبح رأس المال المصرح والمكتتب به والمدفوع (300) مليون دينار أردني (ثلاثمائة مليون دينار أردني) وذلك بتعديل المادة (7) من عقد التأسيس والمادة (7) من النظام الأساسي للشركة والتي تنص على: " يتكون رأسمال الشركة الاسمي والمكتتب به والمدفوع من (247.500) مليون دينار أردني (مئتان وسبعة واربعون مليوناً وخمسمائة ألف دينار أردني) مقسم الى مئتان وسبعة واربعون مليوناً وخمسمائة ألف سهم قيمة كل سهم دينار واحد". ليصبح النص ما يلي: " يتكون رأسمال الشركة الاسمي والمكتتب به والمدفوع من (300) مليون دينار أردني (ثلاثمائة مليون دينار اردني) مقسم الى ثلاثمائة مليون سهم قيمة كل سهم دينار اردني واحد".</p>
<p>23-03-2025</p>	<p>23-03-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ruba Bani Hani</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ruba Bani Hani</p>